
 

 

Post- og besøksadresse: 
Sunnaas sykehus HF  
Bjørnemyrveien 11 
1453 Bjørnemyr 

Telefon: 66 96 90 00 
Telefaks: 66 91 25 76  

E-post: firmapost@sunnaas.no  
Bankkonto: 8601.72.22025 
Foretaksnr.: 883 971 752 
www.sunnaas.no  

 
 

Møtereferat  

  
 
  
Til stede: Nina Gjevang(leder av møtet), Helle Meland, Julie Nodland Øksendal,  Rina 

Myrvang, Emanuel Lunde, Kikki Leirvåg og Tuva Glende Nitteberg 
Forfall:  
Møtegruppe: Ungdomsråd Sunnaas sykehus HF (UR) 
Møtested: Videokonferanse.  
Møtetid: 11.03.21. kl. 10.45-12.45 
Referent: Tuva Glende Nitteberg 
Dir. telefon: 66 96 93 68 
  
  
  
Neste møte:  12.april 
  

  Referat fra møtet 18.02 er godkjent.  

Hva har skjedd siden sist: 

• Helle Meland har vært i møte med Allan (leder for kompetanseenheten) ang. 
ungdomshelse: Tema deles i to «prosjekter» med to mandater; Ungdomsrådet må finne 
navn på prosjektet. Det ene prosjektet handler om informasjon til ungdom og det andre 
opplæring av personalet. Koordinator(Tuva Nitteberg) skal lede den ene gruppen 
(informasjonsmateriale til ungdom)  

• Helle Meland har tatt kontakt med kommunikasjonsavdelingen ved Margrethe Halvorsen: 
Kommunikasjon kan hjelpe med å lage enkle filmer. Info-film om oss(UR): Her må rådet 
finnet ut hva som skal sies og eventuelt når skal dette lages? 

• Nina Gjevang har vært med på internopplæring om barn som pårørende på avdeling for 
traumatisk hjerneskade(TBI): Opplæring med teori og case. Nina La frem sin historie og sine 
tanker om det å være pårørende. Fint å få være med på å høre hva helsepersonellet lærer 
og å få innblikk i hvordan helsepersonellet tenker i forhold til barn og familie som 
pårørende.  

• Rina Myrvangdeltok som brukermedvirker til prosjekt satt i gang av Innovasjon (ved Lene 
Mosberg) Prosjektet handler om veifinning for pasienter, pårørende, ansatte og 
besøkende. Tre selskaper var plukket ut til å legge frem sine løsningsforslag på dette. De 
hadde en time hver og Rina og representanter fra både brukerutvalget og ansatte på 
Sunnaas kunne i et siste møte kommer med tilbakemeldinger. Rina syns det var vanskelig å 
finne rollen i denne gruppa, visste ikke hva Sunnaas var ute etter. Noe som hadde vært satt 
i gang på forhånd av denne dagen, møter, og andre prosesser eller lignende, så det var 
vanskelig å henge med. Virket som en av skissene pekte seg ut som mest aktuell, men det 
ble ikke konkludert noe denne dagen.  

  Ansvarlig 
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Postkasse: Ulike måter å få opp bruken av postkassen eller 
tilbakemeldinger fra pasientene, diskuteres i rådet. Å lage et skjema 
som ligger i avdelingene er et forslag. Flere postkasser foreslås også. 
Koordinator foreslår avdelingskoordinatorer som ansvarlige for å dele 
ut skjemaer og samle inn fra pasientene. UR sin koordinator kan 
hente og bringe til rådet.  Postkassen bør også nevnes i video om 
rådet. Tilpasse spørsmål til den enkelte avdelingen 
 
Videoer/filmer om ungdomsrådet 
Forslag til innhold:  

- Hva slags erfaring er det vi sitter med generelt 
- De ulike erfaringene: pårørende, hvilken avdeling 
- Postkasse 
- Hvem man er, alder(skade/avdeling) ikke i dybden 
- Info-film ut til personalet, hvem vi er, hva vi gjør osv., at vi 

ikke er ikke voksne og ikke barn. Dette må bli med i videoen. 
Hvorfor jeg ville være med i rådet?  

- Videoens formål er å være synlige.  
- Videoen tilpasses til ansatte og ungdom 
- Kan legges ut på internett og intranett, brukes som 

informasjon som lederne kan bruke som informasjon til 
ansatte? 

 
Videre arbeid med videoer/filmer: Rådet blir enig om at de må 
fordele oppgaver etter hvert. Alle skal i første omgang komme med 
forslag om manus. Så legges dette sammen. Kan bare være deler av  
 
Informasjon fra klinikkledelse: Kikki Leirvåg (representant fra 
ledelsen) informerer litt om saker som blir tatt opp i ledergruppa.  

• Kvalitetsregister. Sunnaas utvikler kvalitetsregister som skal 
måle resultat for hvert rehabiliteringsprogram. Informasjon 
om pasienter som har vært på rehabilitering skal registreres. 

• Rehabilitering av koronapasienter- Sunnaas har jobbet frem et 
behandlingstilbud til pasienter som har gjennomgått dette. 
det er avdeling for multitraume, nevrologi og brannskade og 
avdeling for vurdering som skal ha det nye pasienttilbudet.  

• Gjennomgang av Kvalitetsrapport 2020: oversikt over hvilke 
pasienter Sykehuset har i løpet av et år(menn, kvinner, alder) 
hvor mange fall, trykksår osv. 

• Sunnaas skal CARF akkrediteres i 2021. CARF(Comission on 
Accreditation of Rehabilitation Facilities) er et 
kvalitetsstempel, som kan settes på behandlingen som gjøres 
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på Sunnaas. Det er flere behandlingsprogram som skal 
gjennomgås. CARF har ulike maler/lister med punkter på hva 
pasientene skal få av tilbud, for at behandlingstilbudet skal bli 
akkreditert.   

• Barneansvarlig personell: Sunnaas skal sende svar på høring 
om nytt førende dokument for hvordan sykehusene skal 
opplære, organisere og følge opp barneansvarlig personell på 
Sunnaas.  

Christine Raen Tvedt fra enhet for kvalitet og pasientsikkerhet; 
Christine la frem resultat fra brukerundersøkelse for 2020. Det var 
ikke svar fra 1. tertial (januar-april) I denne perioden ble 
undersøkelsen var under omlegging. Men i 2. og 3. tertial viser det 
seg at det er flere pasienter som svarer på undersøkelsen enn 
tidligere år. Christine åpner for innspill og ungdomsrådet kommer 
med flere spørsmål og innspill som hun tar med i videre kvalitets 
arbeid. 
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